

產品名稱：DVI 公-DVI 公 24+1 影像線
(DVI 連接線 DVI 24+1 to DVI 24+1 (鍍金頭))

產品介紹:

- 1.多股絞線影像傳輸率超強
- 2.高密度雙磁環設計、無雜訊干擾
- 3.高規格鍍金接頭抗氧化,美觀壽命長
- 4.支源寬頻類比信號,24+1DVI 無法相容本線材
- 5.連接主機及播放系統，如液晶電視、高畫質電視、投影機、顯示器等
- 6.支援 DVI 1.1 版規範相關產品
- 7.全金屬遮蔽式接頭，完全隔離電子波及電磁波干擾
- 8.可支援熱插拔,免重複開機

產品編號	產品名稱	長度
CB-117	DVI 公-DVI 公 24+1	1.8 米
CB-119	DVI 公-DVI 公 24+1	3 米
CB-120	DVI 公-DVI 公 24+1	5 米
CB-121	DVI 公-DVI 公 24+1	10 米

目前 DVI-D 分爲外 24+1 針內 18+1 腳位與外 24+1 針內 24+1 滿針兩種請注意需求



DVI-D(18+1)

DVI-D(24+1)

高密度磁環



DVI-D (Single Link)



DVI-D (Dual Link)



HDMI
HIGH DEFINITION MULTIMEDIA INTERFACE

DVI-D

Digital Audio/Video Cable
HDMI Version 1.3b/1.4a
Feature

- **Perfect for your digital video interface monitors projectors and video cards**
- **To HDMI 1.4 version,are "high speed HDMI cable"/ plug gold-plated dust cover to protect**
- **Full support 720,1080i and 1080P and other digital signal format,the highest resolution of 4K x 2K**
- **Supports all high resolution DVI monitors**
- **24K gold-plated connector resists corrosion and ensures an optimum connection for maximum signal transfer**
- **High purity oxygen-free copper conductor ensures maximum signal transfer from conductor to connector**
- **Gas injected dielectric for greater impedance control**
- **High-density triple shielded cable isolates signal from EMI and RFI Interference**